
Anna Kibortt
Radna Miasta Kielce

RADA MIASTA KIELCE
S\tA i,i /Wv? / . O O,

qpt3>\lt.{W*Ą4t-l&
W

TTlE

URZĄDMlASTA''iOELCE

l
2 9 -05- 2019

Kielce, dn.29.05.2019r.

Prezydent Miasta Kielce
Bogdan Wenta

I N T E R P E L A C J A
Przedmiot, temat interpelacji: Sukcesywna wymiana znaków drogowych na
wersje mini (w ścisłym centrum)

W związku z rozwiązaniami przyjętymi w śródmiejskich strefach innych
miast zwracam się z prośbą o sukcesywną wymianę znaków drogowych w ści-
słym centrum miasta, na najmniejsze dopuszczalne znaki (tak zwane mini). Zgod-
nie z przepisami takie znaki są dopuszczalne w wąskich uliczkach centrów (za-
bytkowych). Prędkości rozwijane w ścisłym centrum pozwalają na umieszczenie
znaków mini, gdyż tego rodzaju znaki to nie tylko oszczędność wprost, bo te znaki
są tańsze od standardowych, ale dodatkowo pozwalają na większe uporządkowa-
nie przestrzeni publicznej (wizualnie). Nie musimy wymieniać znaków wszyst-
kich od razu, tak, by nie generować dodatkowych kosztów, ale sukcesywnie, wy-
korzystując znaki zdjęte z centrum do uzupełniania braków w innych lokaliza-
cjach, bądź do nowych lokalizacji.
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